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* 1דף מס':    

 07/07/2020תאריך הישיבה: 

 10מס' חברי ועד ההנהלה: 

אביב כהנא, יגאל קליין, דותן אבירם,  ,אורי אגוזישלומי גרבר, יעל דוידוב, המשתתפים:  שמות
 .ניצן סולומון ,גל אורן ,יובל שינדלר גולדברג, אלון

 אין חסרים:
 מוזמן: דרור אבודרם.

 .מזכיר האגודה –זאב פקציארז : ף קבועמשתת
              

  : סדר היום של הישיבה
בחירת צוות מטעם  24/6/2020מתוך ישיבה משותפת עם מזכירות הקיבוץ שהתקיימה ב  .1

 הוועד
 .בעבודות חדשות לתושבי היישובנושאים לבירור גינון ומצב כלכלי של תושבים 2 .2
 רכז הצוות. –הוצג על ידי טל צוק  –תכנית צוות איכות הסביבה היישובי  .3

                

 דיון והחלטות:

 . 24/6/2020מתוך ישיבה משותפת עם מזכירות הקיבוץ שהתקיימה ב  .1
יעל מסרה סיכום כללי של הישיבה בה השתתפו כל חברי הוועד והמזכירות לפני 

 שבועיים.
הרכב הצוות יהיה  שהועלו, סוכם להקים צוות מצומצם של שני המוסדות.מתוך חלק מהנושאים 

חברי מזכירות ומנהל האגודה + שני חברי וועד האגודה. סוכם  2מנהל הקהילה של הקיבוץ + 
 שמטעם האגודה ישתתפו זאב, יעל, ודותן ואלון. 

ע"פי מה שנקבע לאחר שיצא סיכום פגישת וועד מזכירות לציבור, הוועד יזמן פגישות שוטפות 
בפגישה. כמו כן יצא מכתב למזכירות כולל אבי בן צבי לפעול בהתאם לסיכום עם המזכירות 

 לזמן האופן קבוע את נועה כהנא ואלון גולדנברג לישיבות ועדת תכנון.
 
מתי מסתיים ההסכם שקיים עם דיווחו כי קיבלו פניה בשאלה  הוועדמחברי  שנייםא.  .2

אינם מרוצים מעבודת צוות הגינון ממקום שאותם תושבים ייה נעשתה קבלן הגינון הנוכחי. הפנ
וההסכם הינו ל  11/2019הנוכחי.  הוסבר על ידי אביב וזאב שהגנן הנוכחי התחיל בעבודתו ב 

שנים. נכון שתמיד ניתן לסיים אותו תוך הודעה מראש, אבל לא רואים צורך בהחלפת הקבלן.  3
שפגע בסגר שניים מהעובדים של הקבלן  תחיל הקורונהחודשים אחרי שהחל בעבודתו ה 3,5

שנאלץ למצוא עובדים חדשים. לגבי טיב העבודה, הועלו לקבלן נושאים לשיפור בבצוע, הוכנה 
תכנית עבודה דו חודשים שמבוקרת על ידי אביב ואסא ורואים שיפור כל הזמן. לא רואים כרגע 

 כל צורך להחליף בקבלן.
של תושבים בחלת או מפוטרים, הועלתה  לא מבוטלהכלכלי ומספר  בעקבות המצבב.         

קבלנים ונותני שרותים שהם ל של הוועד העדפה בפרויקטים חדשים או מזדמניםהצעה לתת 
 תושבי היישוב. 

. אותם קהילתיתהוועד רואה בחיוב ותומך בהצעה כחלק מתפיסה של אחריות  החלטה:
לעמוד במכרזים ככל שיתקיימו ולעמוד בדרישות כמו קבלן תושבים יצטרכו להגיש מועמדות ואו 

 חיצוני שהיה מקבל את הפרויקט.
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הוצג על ידי טל צוק רכז צוות  – מחזורפינות בנושא  תכנית צוות איכות הסביבה היישובי .3
 איכות סביבה אשר שותפים בו גידי, אביה ברק, ניקי מור וטל כמובן.

הרחבה יש פינת מיחזור אחת מחזור ביישוב. כרגע בבנושא פינות  טל הציג במצגת תכנית
. בכוונתם לצמצם את מספר חזור חלקיכאשר ברובן יש אפשרות למ פינות 9ובקיבוץ יש 

 מלא יותר ממה שיש היום.מחזור  ותפינמהולאפשר בכל אחת הפינות אך לטייב אותן 

 של  תכנון שיאפשר הגדלה מסוימתשלב פינת המיחזור בהרחבה כבר נמצאת ב
 המקום.

  חדר הגנרטור", מול הבריכה מאחוריבסידור פינת המיחזור  מידימתכננים טיפול" 
 .העל ידי גידור דומה לזה שקיים בפינת המיחזור ליד הספריי

 .אזור הכולבו יפונה מכמעט כל מיחזור למעט קרטונים 

 .פינת הסילו תתוכנן מחדש ותהפוך למקום מסודר ואסטטי  

 ם בימים אלה פינה מיוחדת לריכוז פסולת גינון בשטח מקימי מאחורי המדגרה
הקיבוץ ופסולת בניין "קטנה". לפינה זו ירכז הגנן כל גזם שלו עד לפינוי על ידי 

 המשאית של המועצה. גם חברים יוזמנו להוביל לשם פסולת גינון.

  על מנת לשפר את הניקיון בפינות המיחזור בקיבוץ, ביקשנו מהמועצה לשנות את
מימי שלישי לחמישי, כך יוכל הגנן לנקות טוב את  ץינוי פסולת הגינון מהקיבויום פ

 פינות המיחזור לקראת סוף השבוע.

  הבעיה המרכזית בה נתקלים היא חוסר שיתוף הפעולה של הציבור ועל כן יוגבר
 ות הסביבה.כהפרסום לשמירה על אי

יקוח )שער כניסה בנוסף, כחלק מפרויקט מצלמות ביישוב במקומות אשר דורשים פ
מה שיסייע לאכוף זלזול  –וכו( הוצבו מצלמות גם בפינת המחזור בהרחבה 

 והשארת פסולת מחוץ למיכלים בפינות המחזור.

 .הוועדה הציגה את המצב הקיים ותכניותיה לוועדת התכנון של הקיבוץ 
 

 וועד האגודה הודה לטל ודרכו לכל הוועדה על עבודתם המסורה ונאמנה.
 

            
 

                     נרשם על ידי זאב
 
 


